
ČAIG 
zápis č. 99/09 

z jednání rady ze dne 7.12.2009 
 
 
Přítomni: Ing. Abramčuková, Dr. Schröfel, Ing. Kycl, Dr. Pospíšil, Dr. Chmelař, Dr. 

Dvořáková, Ing. Valenta 
 
Nepřítomni: Dr. Vitásek 
 
 
 
Bylo projednáno: 
 

1) V souvislosti s množícími se zneužitími odborné způsobilosti chce rada chce 
jednat s MŽP o možnosti odebrání odborné způsobilosti na Radou a provádět 
kárná řízení. Dr. Schrofel projedná s UGA společný postoj asociací. 

 
2) Webové stránky ČAIG. Pan Plšek byl vyplacen. Dr. Vitásek oslovil firmy 

s poptávkou po zpracování webových stránek. Nabídky mají být zaslány do 
31.1.2010. 

 
  
3) Dr. Pospíšil podal návrh, aby Zpravodaje ČAIGu byly členům zasílány pouze 

v el. podobě. Na valné hromadě bude projednána změna v zasílaní 
zpravodaje a v členských příspěvcích. členské příspěvky budou základní 
300kč pro člena s odběrem Zpravodaje pouze elektronickou formou (je nutné 
uvést e-mail). Kdo bude požadovat Zpravodaje v tištěné formě a poštou bude 
platit o 50kč více. Uvedenou změnu rada odsouhlasí na příštím zasedání a 
návrh bude vložen do pozvánky na valnou hromadu. Dr. Schröfel změny 
prodiskutuje s ČAH. 

 
4) Dr. Dvořáková provede studii nabídek bank pro vedení účtu ČAIG. Důvodem 

jsou neúnosné poplatky za stávající vedení účtu a poplatky za příchozí platby.  
 

 
5) V rámci úspor bude zrušena možnost platby členských příspěvků poštovní 

poukázkou.  
 
6) Příští zasedání rady ČAIG bude v akademické restauraci Masarykových kolejí 

11.1. 2010 ve 12:30 
 

Zapsal: Jan Valenta 
 
 

 


